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PROTOKÓŁ Nr VI/2024 

z VI Sesji IX Kadencji Rady Miasta Szczecinek odbytej dnia 22 sierpnia 2024 r. 

w Sali Posiedzeń Urzędu Miasta Szczecinek 

pełna relacja audio-video z sesji RM dostępna na stronie BIP Urzędu Miasta Szczecinek 

https://www.hdsystem.pl/fms/video/index.php?streamName=szczecinekses 

 

Ustawowy skład Rady Miasta Szczecinek: 21 radnych.  

Obecnych: 18 radnych, według załączonej listy obecności. 

Nieobecni radni: Damian Cembrowski, Ryszard Pazoła, Krzysztof Zawada. 

 
Rozpoczęcie Sesji Rady Miasta Szczecinek: godz.: 9:00. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− przywitała zebranych,  

− stwierdziła prawomocność obrad i wymagane kworum, 

− otworzyła VI sesję RM, przedstawiając porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2024 rok.  

3. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2024 – 2036. 

4. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki. 

5. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Wojewodą Zachodniopomorskim o przyjęciu do 

prowadzenia spraw oraz wydawania decyzji administracyjnych z zakresu ochrony zabytków i opieki nad 

zabytkami. 

6. Uchwała w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie, roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków województwa zachodniopomorskiego, położonym na terenie miasta Szczecinek. 

7. Zakończenie sesji. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zwrócił się z prośbą o zmianę porządku obrad polegającą na wprowadzeniu dodatkowego punktu, jako pkt. 7 

sesji, 

− poinformował, że chodzi o podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr V/38/2024 Rady Miasta  

z 24 lipca 24 roku w sprawie określenia regulaminu otwartego konkursu ofert na realizację zadania 

publicznego z zakresu wychowania przedszkolnego na terenie miasta Szczecinek, 

− dodał, że radni mają treść proponowanej uchwały przed sobą, łącznie z uzasadnieniem, 

− wyjaśnił, że jest to wynik wczorajszych negocjacji z Panem Wojewodą, który chciał poprzednią uchwałę 

unieważnić ze względu na niedoprecyzowanie pewnych spraw, w związku z tym zostało wynegocjowane, że 

jeżeli zmienimy uchwałę na dzisiejszej sesji, to unieważnienia nie będzie, co kapitalnie przyspieszy sprawę 

wprowadzenia uchwały w życie, 

− nadmienił, że przygotowano uchwałę w trybie ekstraordynaryjnym, zaopiniowano przez nadzór prawny 

KCUW-u. 

https://www.hdsystem.pl/fms/video/index.php?streamName=szczecinekses
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Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− zapytała, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad?, 

− w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania nad zmianą porządku obrad. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” zagłosowała za zmianą porządku obrad. 

 
Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− przedstawiła porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2024 rok.  

3. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2024 – 2036. 

4. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki. 

5. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Wojewodą Zachodniopomorskim o przyjęciu do 

prowadzenia spraw oraz wydawania decyzji administracyjnych z zakresu ochrony zabytków i opieki nad 

zabytkami. 

6. Uchwała w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie, roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków województwa zachodniopomorskiego, położonym na terenie miasta Szczecinek. 

7. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr V/38/2024 Rady Miasta Szczecinek z dnia 24 lipca 2024 r. w sprawie 

określenia Regulaminu otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego z zakresu wychowania 

przedszkolnego na terenie Miasta Szczecinek. 

8. Zakończenie sesji. 

 

Ad.2.  

Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2024 rok. 

 

Szymon Kiedel Wiceprzewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

− omówił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, 

− Komisja w 3-osobowym składzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję, 

− w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła uchwałę: 

 

Nr VI/39/2024 

w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2024 rok. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 
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Ad.3.  

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2024 – 2036. 

 

Szymon Kiedel Wiceprzewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

− omówił projekt uchwały, 

− Komisja w 3-osobowym składzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję, 

− w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła uchwałę: 

 

Nr VI/40/2024 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2024 – 2036. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.4.  

Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki. 

 

Szymon Kiedel Wiceprzewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

− omówił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, 

− Komisja w 3-osobowym składzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− poinformowała, że długoterminowa pożyczka była przeznaczona na inwestycje odnośnie elektrycznych 

autobusów, które już jeżdżą po naszych ulicach w ilości 6 szt., 

− dodała, że wiąże się to z większym zużyciem energii i zasugerowała utworzenie farmy fotowoltaicznej w celu 

zmniejszenia zużycia energii, 

− stwierdziła, że można uzyskać dofinansowanie do 50% w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska, 

reszta to pożyczka na bardzo dogodnych warunkach, korzystniejszych niż w banku, 

− podsumowała, że warto to przeanalizować, czy to dobry kierunek, żeby obniżyć koszty zużycia energii.  

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− przypomniał, że pomysł, o którym Pani radna mówiła, był jednym z punktów programu, z którym Klub 

Douglasa szedł do wyborów i od początku tej kadencji nad tym pracują, 
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− poinformował, że Komunikacja Miejska ma przygotować projekt, 

− stwierdził, że są trudności z otrzymaniem warunków przyłączeniowych i trwają rozmowy z Energą, 

− Miasto chciałoby mieć między 1,5 a 2 MW i wie, że takiej zgody nie dostanie, prawdopodobnie dostanie mniej  

niż 1 MW, 

− wspomniał o założeniu paneli fotowoltaicznych na budynkach na obecnej stacji Komunikacji Miejskiej na ulicy 

Cieślaka, 

− przekazał, że farma fotowoltaiczna 1 megawatowa miałaby powstać na ulicy Rybackiej, co zostało 

zabezpieczone w planach zagospodarowania przestrzennego, kiedy poprzednio był Burmistrzem, 

− Miasto ma swój teren po prawej stronie jadąc w stronę Wielimia i trwają prace koncepcyjne i projektowe, 

− zwrócił uwagę, że autobusy są ładowane w nocy i przede wszystkim należy zapewnić odpowiednio dużo 

magazynów energii, które są niezwykle drogie, 

− musi powstać odpowiednia wiata i cała infrastruktura dla autobusów, 

− dodał, że można korzystać z różnych źródeł dofinansowania, w rozdaniu unijnym na alternatywne źródła 

energii odnawialnej są środki, 

− podsumował, że to nie jest sprawa środków, tylko tego, czy uda się spiąć ze względu na konieczność 

dogadania się z Energą i otrzymania warunków przyłączeniowych. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 18 głosami „za” podjęła uchwałę: 

 

Nr VI/41/2024 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki. 
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.5.  

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Wojewodą Zachodniopomorskim o przyjęciu do 

prowadzenia spraw oraz wydawania decyzji administracyjnych z zakresu ochrony zabytków i opieki nad zabytkami. 

 

Magdalena Lubczyk Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

− omówiła projekt uchwały, 

− Komisja w 4-osobowym składzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

− w imieniu swoim oraz radnych zgromadzonych na Komisji podziękowała Panu Burmistrzowi za zawarte 

porozumienie, 

− dodała, że wszystkie sprawy zostaną zaopiniowane w szybszym trybie, 

− wspomniała o dworcu PKP, nad którym trzeba się pochylić z nową Panią konserwator zabytków. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− uważa, że jest to jedna z najważniejszych uchwał, jaką ma nadzieję radni podejmą w tej kadencji, 

− dodał, że trudno przecenić sprawę możliwości przejęcia tych zadań administracji rządowej przez gminę,  

− przypomniał, że byliśmy pierwszym samorządem w województwie zachodniopomorskim, które przejęło te 

zadania od wojewody, ale z przyczyn politycznych to porozumienie zostało zerwane i z powrotem 

kompetencje wróciły do wojewody, 

− stwierdził, że z punktu widzenia merytorycznego, pewnej logiki, była całkowicie błędna decyzja i bardzo się 

cieszy, że z powrotem wróci dobre rozwiązanie, które jak powiedziała Pani Przewodnicząca Lubczyk, 

spowoduje olbrzymie ułatwienia dla nie tylko inwestycji miejskich, ale również codziennego życia naszych 

mieszkańców, którzy z każdą drobną rzeczą remontową musieli się zgłaszać do konserwatora zabytków  

w Szczecinie, potem przekazywano do Koszalina do filii wojewódzkiego konserwatora zabytków i czekano 

miesiącami, czasami decyzje wpływały po roku, często nie były satysfakcjonujące, były wbrew logice i to nie 

wynikało ze złej woli konserwatora, tylko Szczecinek trzeba czuć, 

− uważa, że niektóre decyzje dotyczą przebudowy dworca, nie są do końca trafione i upór konserwatora 

zabytków powoduje, że dyskutujemy w tej chwili z wykonawcą, ile będziemy musieli dopłacić do remontu 

dworca, który i tak jest drogi, 

− poinformował, że przejmowanie bezkrytyczne obowiązków administracji rządowej przez samorząd nie jest 

słusznym postępowaniem, podkreślił bezkrytyczne, ponieważ zawsze za tym idą wydatki Miasta, których 

można by uniknąć, gdyby było realizowane w sposób prawidłowy przez administrację rządową, 

− kontynuował, że w tym wypadku koszty nie będą bardzo duże, ale nawet gdyby były znaczne, to Miastu się to 

niezwykle opłaci, 

− podsumował, że jest usatysfakcjonowany tym, że z nowym Wojewodą w ciągu błyskawicznego czasu udało 

się problem rozwiązać, wyraził zgodę, wszystko poszło piorunem i będzie można działać.  

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję, 

− w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 18 głosami „za” podjęła uchwałę: 

 

Nr VI/42/2024 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Wojewodą Zachodniopomorskim o przyjęciu do 
prowadzenia spraw oraz wydawania decyzji administracyjnych z zakresu ochrony zabytków i opieki nad 

zabytkami. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.6.  

Uchwała w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie, roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków województwa zachodniopomorskiego, położonym na terenie miasta Szczecinek. 
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Magdalena Lubczyk Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

− omówiła projekt uchwały, 

− Komisja w 4-osobowym składzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję, 

− w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 18 głosami „za” podjęła uchwałę: 

 

Nr VI/43/2024 

w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie, roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków województwa zachodniopomorskiego, położonym na terenie miasta 
Szczecinek. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.7.  

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr V/38/2024 Rady Miasta Szczecinek z dnia 24 lipca 2024 r. w sprawie 

określenia Regulaminu otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego z zakresu wychowania 

przedszkolnego na terenie Miasta Szczecinek. 

 

Marcin Jaczewski Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury: 

− omówił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, 

− Komisja w 4-osobowym składzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję, 

− w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 18 głosami „za” podjęła uchwałę: 

 

Nr VI/44/2024 

w sprawie zmiany uchwały Nr V/38/2024 Rady Miasta Szczecinek z dnia 24 lipca 2024 r. w sprawie określenia 
Regulaminu otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego z zakresu wychowania 

przedszkolnego na terenie Miasta Szczecinek. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.8.  

Zakończenie sesji. 
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Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− stwierdziła wyczerpanie porządku obrad, 

− przypomniała, ze sesja zwyczajna planowana jest na 19 września 2024 r. 

− zamknęła VI sesję Rady Miasta. 

 

Zakończenie Sesji Rady Miasta Szczecinek: godz.: 9:30. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokół sporządziła:      Przewodnicząca Rady Miasta 

Sylwia Bernatek             Grażyna Kuszmar 


